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لامرد
تهران میزبان دومین سوگواره ملی 

عکس تعزیه لامرد
      

نمایشگاه بخشی از عکس های دومین اردوی ملی عکس تعزیه شهرستان 
سابق  عضو  شکیب  اطلاعات،  وزیر  علوی  استقبال  و  حضور  با  لامرد 
رمضانی،  اسدپور،  صابری،  سردار  محمدی،  سردار  تهران،  شهر  شورای 
در  هنرمندان  و  فرهیختگان  نخبگان،  از  کثیری  جمع  و  نعیمی  مصیب 

گالری مسجد رسول اعظم)ص( لامردی های مقیم تهران برگزار شد.
و  فرهنگ  کل  اداره  عمومی  روابط  و  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
ارشاد اسلامی استان فارس، سید محمود علوی وزیر اطلاعات ضمن ابراز 
خرسندی از برپایی این نمایشگاه، مردمان لامرد را مردمانی سخت کوش، 
امیدوارم هرسال شاهد رشد و  افزود:  دانست و  پاسدار ولایت  متدین و 
بالندگی فرهنگ و هنر مردمان این دیار باشم و برای برگزاری کارهای 
فاخر فرهنگی می بایست اهداف را مدون نمود و بر اساس نقشه مکتوب 
اهداف فرهنگی را عملیاتی نماییم. جواد صادقی رئیس اداره فرهنگ و 
علوی،  حضور  با  افطار  مراسم  حاشیه  در  لامرد  شهرستان  اسلامی  ارشاد 
سوگواره ملی عکس تعزیه لامرد را اقدامی ارزشمند در جهت معرفی آئین 

مذهبی تعزیه این شهرستان به کشور دانست.
صادقی ادامه داد: حضور ما به عنوان سفیران فرهنگی و هنری در پایتخت 
مقدمه ای  می تواند  فرهنگی-مذهبی  مکان  این  در  نمایشگاه  برپایی  و 
باشد برای استفاده از توان و انرژی شما عزیزان در تهران که نتیجه آن 

برگزاری سالانه سوگواره ملی عکس تعزیه لامرد است.
رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان لامرد خاطرنشان کرد: با 
دائمی شدن دبیرخانه سوگواره ملی عکس تعزیه لامرد و حضور سالانه 
مذهبی،  آئین  این  عکاسان مطرح کشوری و همچنین پوشش تصویری 
زمینه های معرفی لامرد به عنوان قطب تعزیه جنوب کشور فراهم خواهد 
و  استانی  و  مسئولان کشوری  و تلاش  به همت  این کار  برای  شد که 
نیاز است. محمد جمالی رئیس شورای شهر لامرد در حاشیه  شهرستانی 
است  لازم  که  اقدامی  مهم ترین  داشت:  اظهار  نمایشگاه  این  از  بازدید 
همه مسئولان شهری و شهرستانی انجام دهیم این است که کمک کنیم 
توسط  خودجوش  به صورت  قبل  سال های  در  که  بزرگ  طرح  این  تا 
هنرمندان جوان شروع شده به نتایج مطلوب و اهداف موردنظر خود یعنی 
جایگاه و قدمت تعزیه لامرد در کشور برسد. ابوذر کریمی رئیس انجمن 
نقطه  از  استفاده  و  لامردی  نخبگان  حضور  اشاره  با  نیز  لامرد  عکاسان 
نظرات آنها گفت: با نظرات تخصصی و صحبت های علوی وزیر اطلاعات 
بعد و دیگر عزیزان  برگزاری دوره های  نمایشگاه و چگونگی  پیرامون 
لامردی، اقداماتی در لامرد و تهران صورت خواهد گرفت که در صورت 

نتیجه گیری آن شاهد خبرهای خوبی خواهیم بود.
خوشبختانه  افزود:  لامرد  تعزیه  عکس  ملی  اردوی  دومین  دبیر  محمدی 
در  اکثراً  که  است  نخبه  و  مستعد  قوی،  انسانی  نیروی  دارای  لامرد 
ما  و  هستند  خدمت  به  مشغول  کشور  سراسر  در  دولتی  مهم  پست های 
نیز با نیت آشنا شدن این عزیزان به این کار مهم، حمایت و راهنمایی 
برای محقق شدن اهداف بزرگ اردوی ملی عکس تعزیه و معرفی لامرد 
به عنوان قطب تعزیه جهان اسلام، این نمایشگاه را در مکان مذکور برگزار 
کردیم. وی افزود: سوگواره ملی عکس تعزیه لامرد ایده جدیدی بود که 
با هدف شناساندن آیین سنتی تعزیه لامرد به کشور، در دو سال متوالی 
توسط انجمن عکاسان لامرد برگزار شد، اما به دلیل عدم حمایت این برنامه 

ادامه پیدا نکرد.

فراشبند
 رونمایی از کتاب یل قهرمان 

در فراشبند
سرویس خبری/ بحرانی فرد: همزمان با سالگرد شهدای عملیات رمضان 
از کتاب یل قهرمان که خاطرات چند سال حضور فعال شهید غلامحسین 
کرمی، اولین شهید غواص عملیات کربلای 5 که به قلم شیوای اسماعیل 
شهید،  این  خانواده های  و  هم رزمان  و  دوستان  از  بسیاری  با  و  پولادی 

خاطراتی از این سردار سرافراز داشتند، تهیه شده بود، رونمایی شد.

سروستان
 

  ارزیابی عملکرد شبکه بهداشت 
و درمان سروستان، با حضور اعضای 

هیئت رئیسه دانشگاه علوم پزشکی شیراز
اعضای  همراه  به  شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس  بهادر،  علی  دکتر 
با روند  نزدیک  از  به شهرستان سروستان،  با سفر  دانشگاه،  هیئت رئیسه 

ارائه خدمات بهداشت و درمان در این شهرستان، آشنا شدند.
به گزارش وب دا در شیراز، اعضای هیئت رئیسه دانشگاه علوم پزشکی 
به  سفر  با  استان،  مختلف  مناطق  به  استانی  سفرهای  ادامه  در  شیراز، 
شهرستان سروستان، چگونگی ارائه خدمات سلامت در این شهرستان را 

پایش کردند.

در ابتدای این سفر، در نشستی که در بیمارستان شهدای سروستان برگزار 
شد، دکتر مرزوقی رئیس شبکه بهداشت و درمان این شهرستان، گزارشی 
از فعالیت های این مجموعه را در عرصه های بهداشت و درمان، ارائه کرد.
همچنین غلامرضا نادری رئیس شورای خیرین سلامت سروستان، به بیان 

فعالیت های این شورا در جذب نیکوکاران سلامت پرداخت.
دکتر علی بهادر رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز، حل مسائل بهداشت و 
درمان این شهرستان را نیازمند همکاری و تعامل همه مسئولان شهرستان 

عنوان کرد و گفت: وظیفه ما مسئولان، خدمت رسانی به مردم است.
افتتاح، در حیطه سلامت  پروژه های عمرانی در دست ساخت و در حال 
سروستان، عملکرد و فعالیت های مراکز خدمات جامع سلامت شهری و 
افزایش  بیمارستانی،  انسانی، توسعه تخت های  نیروی  روستایی، وضعیت 
افزایش  شهرستان،  این  در  مختلف  رشته های  متخصصان  حضور  امکان 
اجرای  نحوه  آمبولانس ها،  تعداد  توسعه  تأسیساتی،  و  پزشکی  تجهیزات 
»سیب«،  الکترونیکی  سامانه  در  اطلاعات  ثبت  خانواده،  پزشک  برنامه 
معاینه بیماران، تأمین دارو و پرداخت های بیمه ای، ازجمله مباحث مطرح 

شده در این نشست بود که موردبررسی اعضا قرار گرفت.
شیراز،   پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس  بهادر  علی  حضور  با  نشست  این 
بهداشت،  معاون  همتی  عبدالرسول  درمان،  معاون  کشاورزی  عبدالخالق 
الله  کرامت  منابع،  و  مدیریت  توسعه  معاونت  سرپرست  شریفی  مهرداد 
ریاست  حوزه  رئیس  فرح بخش  عبدالحسین  اجتماعی،  معاون  افراشی 
بیولوژیک  فرآورده های  دارو،  بر  نظارت  مدیر  درستی  حسام  دانشگاه، 
و مواد معاونت غذا و دارو و سید علاءالدین کراماتی فرماندار سروستان 

برگزار شد.

استان بوشهر
شنا در تأسیسات آبی استان بوشهر 

ممنوع شد

به احتمال  توجه  با  بوشهر گفت:  استان  منطقه ای  مدیرعامل شرکت آب 
خطر غرق شدگی به ویژه کانال های آبیاری و زهکشی شهروندان از شنا 

کردن در تأسیسات آبی این استان، خودداری کنند.
با  هرسال  افزود:  خبرنگاران  جمع  در  رجایی  شاپور  ایرنا،  گزارش  به 
شروع فصل گرما برخی از شهروندان بدون توجه به علائم هشداردهنده و 
اطلاعیه های مکرر این شرکت، مبادرت به شنا در دریاچه سد رئیس علی 
دلواری، کانال های آبیاری و زهکشی و بندهای انحرافی می کنند که این 

سهل انگاری باعث بروز خسارات جانی و مالی جبران ناپذیری می شود.
وی اظهار کرد: این تأسیسات فقط برای آب رسانی طراحی و احداث شده 
و به هیچ وجه برای شنا کردن مناسب نیست و خطر غرق شدن در آنها 
وجود دارد. رجایی گفت: تأسیسات و محل های اشاره شده دارای حریم 

قانونی هستند، بر همین اساس ورود و شنا در آنها ممنوع است.
و  ساکنان  شهروندان،  افزود:  بوشهر  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل 
داشته  کافی  توجه  صادرشده  تذکر  و  دهنده  هشدار  علائم  به  مسافران 
باشند تا شاهد حوادث تلخ و جبران ناپذیر حاصل از رعایت نکردن نکات 
مطرح شده، در هیچ یک از نقاط استان نباشیم. وی ادامه داد: شرکت آب 
منطقه ای بوشهر و واحدهای تابعه آن در صورت بروز هرگونه حادثه در 

مناطق مورداشاره هیچ گونه مسئولیتی به عهده نخواهد داشت.
رجایی افزود: هرسال در فصل گرما شماری از مردم به ویژه جوانان، بدون 
توجه به علائم هشداردهنده و اطلاعیه های این شرکت، مبادرت به شنا در 
سدها و تأسیسات آبی کرده و با خطرجانی و احتمال غرق شدگی روبه رو 
می شوند. وی گفت: این شرکت به منظور پیشگیری از وقوع حوادث تلخ 
ناشی از بی توجهی افراد، اقدام به نصب تابلوها و بنرهای هشداردهنده در 
اطراف سد و تأسیسات آبی، اطلاع رسانی از طریق صداوسیما، درج آگهی 
در مطبوعات ملی و محلی و اطلاع رسانی از راه وب سایت های خبری و 

فضای مجازی کرده است.

استان خوزستان

آبادان
عضوکمیسیوناقتصادیمجلس:

 آب شور دریا به قیمت آب شیرین 
به مردم آبادان فروخته می شود

 
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس گفت: متأسفانه آب شور دریا به قیمت 

آب شیرین به مردم آبادان فروخته می شود و این درست نیست.
آوردیم  کم  جا  هر  افزود:  مهر  خبرنگار  با  گفت وگو  در  کعبی  عامر 

پای سازمان منطقه آزاد را به میان کشیدیم این در حالی است که این 
سازمان آن قدر تفاهم نامه با وزارتخانه های مختلف منعقد کرده که اکنون 
مستأصل  است،  و خرمشهر که شوری آب  آبادان  مشکل  مهم ترین  در 
مانده است. وی با اظهار تأسف دوباره از اینکه آب شور دریا به عنوان آب 
باکیفیت شرب به مردم فروخته می شود، اظهار کرد: باید بکوشیم تا در 
کنار انجام اقدامات برای رفع بحران آب در شهرهای آبادان و خرمشهر، 
آب بهای این دوره به منظور کمک و دلجویی از مردم دریافت نشود که 

این مستلزم پیگیری استاندار از ناحیه رئیس جمهور است.
وی با اشاره به برگزاری جلسات مرتب با مسئولان وزارت نیرو در سطح 
ملی تصریح کرد: جلسات مشابهی نیز در سطح استان و شهرستان برگزار 
می شود؛ اما متأسفانه نتیجه اش آب شوری است که به مردم می دهیم و به 
روستاها نیز آبی تحویل داده نشده است. نماینده مردم آبادان در مجلس 
شورای اسلامی گفت: موارد گزارش شده با مدیریت صحیح و در قالب 

یک اتاق فکر یا اتاق مدیریت بحران قابل دنبال و حل است.
کعبی افزود: اگر سازمان منطقه آزاد اروند مشابه همان کمک هایی را که 
در بخش های آموزش وپرورش، بهداشت و غیره داشته  موضوع آب را 
که مهم ترین معضل شهری است به عنوان یک اولویت قرار می داد، به طور 
حتم بهبودی قابل توجه ای در وضعیت آب شرب شهرستان های آبادان و 
خرمشهر حاصل می شد. وی اظهار کرد: کمتر از ۲۰ میلیارد تومان برای 
حل مشکل عمده مردم یعنی آب نیاز است که باید هرچه سریع تر منابع 
تأمین این اعتبار را از طریق رایزنی و حتی کمک سازمان منطقه آزاد 
اروند پیدا کنیم. آب رسانی با تانکر به روستاها پذیرفتنی نیست چراکه 
این روش دور از شأن مردم است، شبکه های آب رسانی بایستی اصلاح 
باید موضوع جدی گرفته شود، تصریح  اینکه  بر  تأکید  با  شوند. کعبی 
کرد: آبادان هرروز با یک بحران مواجه است؛ در رویارویی با مردم تلاش 
می کنیم تا ضمن شنیدن حرف ها و درد دل های مردم موارد قابل اقدام و 
پیگیری مسئولان را به آنان اطلاع دهیم و از آن ها بخواهیم تا در مدیریت 
مصرف به ما کمک کنند؛ نباید اجازه سوءاستفاده از بحران شوری آب 
به افراد فرصت طلب داده شود. عضو کمیسیون اقتصادی مجلس گفت: با 
توجه به وجود صنایع مختلف در سطح شهر و عوارض دریافتی سازمان 
منطقه آزاد از محل درآمدهای گمرکی، مالیاتی و صادراتی و پروژه در 
حال انجام فاز دو پالایشگاه که در تمامی موارد درآمدزایی وجود دارد، 

می توان برای حل مشکل آب شرب منطقه بهره برد.
کعبی افزود: در بحث کشاورزی نیز با عبور از کنار رودخانه های اروند و 
بهمن شیر می توان درختانی را دید که براثر کمی و شوری آب سوخته اند 
این در حالی است که با احیا و توسعه کشاورزی در منطقه می توان بیش 

از ۲۰ هزار شغل ایجاد کرد.

استان کهگیلویه و بویراحمد
علویمدیرکلورزشوجوانان

کهگیلویهوبویراحمد:
حمایت از کالای داخلی ادامه راه اقتصاد 

مقاومتی است 
تأمین نیازهای مادی و معنوی ورزشکاران 

موردتوجه قرارگرفته است
علوی مدیرکل ورزش و جوانان کهگیلویه و بویراحمد بیان داشت: استان 
کهگیلویه و بویراحمد توانست با ایجاد کارگاه های خٌرد برای کمک به 
فعالیت  اقدام زمینه ساز  این  بردارد و  را  مقاومتی گام های موفقی  اقتصاد 

بهتر در بحث حمایت از کالای ایرانی است.
و  خبری  پایگاه  و  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بویراحمد،  و  کهگیلویه  استان  جوانان  و  ورزش  کل  اداره  اطلاع رسانی 
علوی مدیرکل ورزش و جوانان کهگیلویه و بویراحمد بیان داشت: استان 
کهگیلویه و بویراحمد توانست با ایجاد کارگاه های خٌرد برای کمک به 
فعالیت  اقدام زمینه ساز  این  بردارد و  را  مقاومتی گام های موفقی  اقتصاد 

بهتر در بحث حمایت از کالای ایرانی است.
بویراحمد  و  و جوانان کهگیلویه  مدیرکل ورزش  علوی  محمدتقی  سید 
بابیان اینکه بنا به تدبیر مقام معظم رهبری برنامه حمایت از کالای داخلی 
ادامه راه اقتصاد مقاومتی است گفت: اقدامات سال گذشته ما در راستای 

اجرای فرمان رهبری موجب ایجاد بستری برای تحقق شعار امسال شد.
مدیرکل ورزش و جوانان کهگیلویه و بویراحمد بیان داشت: کهگیلویه 
پایلوت  استان  اینکه  افتخار  و  است  پایتخت طبیعت کشور  بویراحمد  و 
اقتصاد مقاومتی باشد را داشت و توانست در بحث اقتصاد مقاومتی به خوبی 
بدرخشد. کهگیلویه و بویراحمد توانست با ایجاد کارگاه های خرد برای 
کمک به اقتصاد مقاومتی گام های موفقی را بردارد و این اقدام زمینه ساز 
فعالیت بهتر در بحث حمایت از کالای ایرانی است. وی تصریح کرد: 
تاکنون سعی کرده ایم در هر موردی که امکان داشته باشد از محصولات 
تولید داخلی استفاده کنیم مگر در مواردی که امکان تولید کالای ورزشی 
موردنیاز ما در داخل کشور وجود نداشته است، اکنون برای تحقق شعار 
سال سعی داریم با حمایت از تولیدکننده داخلی این مشکل نیز مرتفع شود.
علوی در بخش دیگری از سخنانش به اقدامات اداره کل ورزش و جوانان 
استان در کسب مدال و درخشش بیشتر دربازی های آسیایی و پاراآسیایی 
برای  استانی  ستاد  تاکنون جلسات  از سال 96  افزود:  و  پرداخت   2018
بازی های جاکارتا تشکیل داده ایم و در این جلسات برای شناسایی جامعه 
هدف و نیازهایش به بحث و تبادل نظر پرداختیم. وی بابیان اینکه در این 
مدت جلسات هم اندیشی در استان با حضور اعضاء ستاد تشکیل  شده است، 
توضیح داد: جلسه ستاد با ریاست استاندار کهگیلویه و بویراحمد برگزار 
شد و در این جلسه افرادی که شانس مدال آوری بیشتری داشتند شناسایی 
شدند تا بتوانیم از ظرفیت های استانداری نیز برای تقویت ورزشکارانی که 

شانس مدال آوری دارند کمک بگیریم.
توجه  به  اشاره  با  بویراحمد  و  کهگیلویه  جوانان  و  ورزش  ارشد  مدیر 
مسئولین وزارت ورزش و جوانان به ستادهای استانی بازی های آسیایی 
با  متقابل  همکاری  راهکارهای  جلسات  این  در  گفت:  آسیایی  پارا  و 
اینکه علاوه  بابیان  فدراسیون های ورزشی موردبررسی قرار گرفت. وی 
نیز  آنان  معنوی  نیازهای  تأمین  ورزشکاران،  مادی  نیازهای  تأمین  بر 
آسیایی  دربازی های  شرایط  بهترین  در  تا  است  قرارگرفته  موردتوجه 
سعی  و  است  اهمیت  حائز  ما  برای  مدال ها  تعداد  گفت:  شوند  حاضر 
برافزایش تعداد آنها نسبت به دوره پیش داریم اما کیفیت مدال ها برای 

ما مهم تر است و اولین هدف ما دریافت خوش رنگ ترین مدال است.

نمایندهبویراحمدودنا:
بویراحمد با افزایش جمعیت 

روبه رو است

 
اسلامی  شورای  مجلس  در  دنا  و  بویراحمد  شهرستان های  مردم  نماینده 
گفت: جابه جایی هایی جمعیتی در استان در حال انجام است و در شهرستان 

بویراحمد با افزایش روبه رو هستیم.
به گزارش خبرنگار ایسنا منطقه کهگیلویه و بویراحمد غلام محمد زارعی 
توسعه  راهبردی  سند  تدوین  از  استان  برنامه ریزی  شورای  نشست  در 
اقتصادی استان خبر داد و افزود: بحث اصلی آینده ما تمرکز بر حوزه 
توسعه اقتصادی و اشتغال خواهد بود و باید با تکیه بر محورهای توسعه و 
ظرفیت ها، سند جامعی برای توسعه اقتصادی استان تدوین و عملیاتی شود. 
وی اظهار کرد: محصول تلاش های جمعی باعث شده که در طول سال های 
اخیر، باوجود همه مشکلات و محدودیت ها، در استان موضوع تأمین منابع 

مشکل کمتری داشته باشد و اقدامات مناسبی رقم بخورد. 
اسلامی  شورای  مجلس  در  دنا  و  بویراحمد  شهرستان های  مردم  نماینده 
این مهم محصول کار، تلاش جمعی و شرایط ویژه ای  خاطرنشان کرد: 

است که در این مقطع از موقعیت استان وجود دارد. 
زارعی تصریح کرد: پیشرفت استان و موفقیت مردم درگرو نگاه مشترک 
اجرای  در  موجود،  مشکلات  همه  با  ما  مردم  و  است  مسئولان  و  مردم 

منویات نظام و برنامه توسعه استان همکاری دارند. 
وی ادامه داد: برای خدمت به مردم تردیدی نیست، منابع و ظرفیت نیز 
موجود است و باید برآیند این مهم که کار عملیاتی است، اجرایی شود. 
نماینده مردم شهرستان های بویراحمد و دنا در مجلس شورای اسلامی با 
به اهمیت توسعه روستایی، عنوان کرد: در بودجه سه سال اخیر،  اشاره 
اشتغال  در حوزه آب،  و  ویژه ای شد  توجه  اقتصاد روستایی  موضوع  به 

روستایی و مکانیزه سازی ها اقدامات مناسبی انجام شده است. 
زارعی با اشاره به رشد جمعیتی این دو شهرستان بیان کرد: جابه جایی هایی 
جمعیتی در استان در حال انجام است و این موضوع در شهرستان بویراحمد 
در حال افزایش است و جمعیت شهرستان بویراحمد به ۴۲ درصد رسیده 

است و بیش از ۶ درصد نیز در شهرستان دناست. 
وی خواستار در نظر گرفتن شاخص جمعیت در توزیع اعتبارات شد و 

تأکید کرد: باید این مهم موردتوجه قرار بگیرد. 
اسلامی  شورای  مجلس  در  دنا  و  بویراحمد  شهرستان های  مردم  نماینده 
با تأکید بر مبادله برنامه ریزی شده و به موقع موافقت نامه ها، اضافه کرد: 
نشانه خوب  به معنای یک  مبادله موافقت نامه  از  قبل  تخصیص سال ۹۷ 
یک  با  و  باشیم  داشته  مناسبی  عملکرد  مبادله ها  حوزه  در  باید  و  است 

ضریب بهتر مبادله موافقت نامه ها عملیاتی شود.

استان هرمزگان

بندرلنگه
مدیربنادرودریانوردیلنگه:

خط مسافری بندرلنگه به قطر 
راه اندازی می شود

 
مدیر اداره بنادر و دریانوردی لنگه گفت: برای حمایت از سرمایه گذاران 
بخش خصوصی درزمینه گردشگری دریایی، حمل ونقل و خط مسافری 
از  نقل  به  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به  می شود.  راه اندازی  قطر  به  لنگه 
یک  با  دیدار  در  نسب  عسکری  قاسم  هرمزگان،  دریانوردی  و  بنادر 
بنادر  اقتصادی  زیرساخت های  داشت:  اظهار  داخلی  سرمایه گذار  هیئت 
غرب هرمزگان برای سرمایه گذاران را فراهم است. وی ضمن استقبال از 
مشارکت سرمایه گذاران داخلی و اعلام آمادگی کامل برای خدمات رسانی 
فرآیند سرمایه گذاری گفت:  تسهیل  به منظور  تسهیلات  ارائه هرگونه  و 
منطقه خلیج فارس  دریایی در  تجارت  ثقل  بنادر غرب هرمزگان کانون 
دریایی،  گردشگری  درزمینه  سرمایه گذاری  برای  مناسب  گزینه ای  و 

حمل ونقل و راه اندازی خط مسافری لنگه به قطر است.
مناسب  اینکه زیرساخت های  بابیان  لنگه  بنادر و دریانوردی  اداره  مدیر 
اقتصادی و واردات و صادرات در این مجموعه برای سرمایه گذاران فراهم 
راه اندازی خط  و  دریایی، حمل ونقل  افزود: گسترش گردشگری  است، 
اقتصادی  بهره وری  برای  فرصتی  به عنوان  نه تنها  قطر  به  لنگه  مسافری 
سواحل و ایجاد شغل در این منطقه دارای اهمیت است؛ بلکه با تقویت 
توسعه  و  رشد  به  می توانیم  هرمزگان  غرب  بنادر  در  خصوصی  بخش 
ضمن  داخلی  سرمایه گذاران  است،  شایان ذکر  دست یابیم.  اقتصادی 
بازدید از بخش های مختلف بندرلنگه، هدف از سفر خود به این بندر را 
برای  موجود  زیرساخت های  و  اقتصادی  توانمندی های  وضعیت  بررسی 

فعالیت های تجاری در این بندر مطرح کردند.

استان فارس

برگزاری جشنواره نقاشی و گرافیک در ارسنجان
اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان ارسنجان طی فراخوانی اقدام به برگزاری جشنواره نقاشی و گرافیک با عنوان به رنگ بهار کرد. رئیس اداره فرهنگ 
استعدادهای تجسمی و همچنین معرفی هنرمندان  به منظور شناسایی  این جشنواره که  با خبرنگار مهر گفت:  و ارشاد اسلامی شهرستان ارسنجان در گفت وگو 
برگزارشده در سه رده سنی زیر ۸ سال و زیر ۱۴ سال و ۱۴ سال به بالا برگزار می شود، موضوعات این جشنواره در ۳ بخش آزاد، مضرات و عواقب اعتیاد به 
مواد مخدر، ماه رمضان و نماز است که آثار باید بر روی مقوا یا بوم و در سایز حداقل A۴ ارائه شود. غلامرضا دادوند، افزود: هنر ابزاری بسیار توانمند برای بیان 
تأثیرگذار، دردها، آسیب ها و معضلات جامعه است. وی با توجه به رسالت سنگین هنرمندان افزود: هنرمند باید نیازهای جامعه را به خوبی بشناسد و برای رفع 
آن بکوشند. دادوند در ادامه، گفت: ایجاد بستر مناسب برای شناخت رشد و شکوفایی استعدادهای نهفته و برنامه ریزی برای آینده هنری آن ها، پرورش خلاقیت 
و تبادل تجربه های هنری آنها، ایجاد انگیزه و توجه دادن به ارزش و اهمیت هنر کودک و نوجوان در جامعه از اهداف این اداره در قالب جشنواره های مختلف 
است. مهلت دریافت آثار تا پایان خردادماه است و نمایشگاهی از بهترین آثار دریافتی در محل نگارخانه هنرمندان این شهرستان از ۲ تا ۱۴ تیرماه برپا خواهد 

شد که در پایان این نمایشگاه مراسم اختتامیه به منظور اهدا هدایای نفرات برتر و تجلیل از فعالان حوزه تجسمی برپا می شود.


